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Zápis z ueřelného zasedání obecního zastupľteľstva obce

Statenice konaného dne 22. 1. 1997

á

Přítomni : Trig. Bouška. Ing. Kopinec. ĺí79. Plecitá, M. Lukáš.

Y. Pokorná. J. Hlaváček
a zúčastn11o se 51 občanů dle prezenční 11st1ny.

C)m1uven : M. Pokor"ný (pr'o nemoc)

l Program Zhodnocení čínnost1 OZ od posledního zasedání.
Změny u autobusové dopravě.
Výstauba rodi.nných domů a bytů firmou H-systém a

jej1ch dopady na obec.

I.) ČInnost OZ - od posledního veřejného zasedání byly v OZ

projednány tyto zálež1tost1 :

- Hľauní probľemat1kou jednání OZ byľo zajíštění
1egís1at1vn1ch náľež1tostí spojených s f1na11zací územního

pIánu obce a projednání a odsouhlasení podkladů pro územní

řízení a stavební povoIení pro výstaybu rodlnných domků naC
pozemcích č. 214/1 a 216/1 firmou H-systém. K dnešnímu dni je

4

Uydáno stavební povolení pro zahájení výstavby. Jak sítí. tak

RD.

- Byľa přednesena Informace o dokončení výstavby a kolaudace
l
ivodoiemu 2 x 400 m" pro zásobování pItnou vodou obcí Veľké l

Přílepy. ljhol1čky a Statenice. Vodojem Je hotov. aľe zatím

není u provozu.

- V otázce řešení Uýstavby kanalizace. jak pro novou výstavbu. l

tak pro riowju zástavbu byly př'edľoženy potřebné dokľady
lk žádosti o poskytnutí státního příspěvku na tuto akci. i

Současně proběhľa úvodní oponentura náurhu na 1ntenz1fíkací
ČOV u Roztokách. l
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- c)z ve svém vyjádření k návrhu zástauby na pozemcích 214/1 a

216/1 vysIQv1Io požadavek na uýstavbu dvoutřídní mateřské

školky a projednalo tuto záľež1tost se zástupcľ f1rmy

H-systém. škoíským úřadem P—Z. ministerstvem školství a

ministerstvem financí ue snaze získat státní příspěvek na
lejí uýstaubu. jednání není dosud ukončeno.

- V rámci nové Uýstavby a zUýšení počtu obyuate1 obce dojde 1

ke zUýšení frekvence provozu motorovS?ch vozIdel a autobusů po

komunľkäc1 III. třídy u úseku od autobusové zastávky "U

Kovár"ny" k budoucí odbočce přeľožky komunikace II. třídy č.
240. Otázka byľa projednána s řed1te1stuím s1In1c. které bude

požádáno o zařazení této akce do svého pIánu na budoucí rok.

- Z hlediska drobných akcí pro zlepšení ž1uota u obci. byľa

provedena Správou a údržbou s11n1c PZ Instalace suodlde1 a

Uyč1štění propustku v Černém Voľe. na základě petice občanů

byľy i.nstaľovány dopravní značky u okolí restaurace ve

Statenicích tak. abji' parkující vozíd1a hostů neznemožňovala

Uýjezd okolo bydľícím občanům z jejích pozemkčt. Díky

nepochopení místních uanda1ů byľy dopravní značky během 24

hodin vyvráceny. (Instalace stála 12 OOO.- KČ.) Vzhledem k

tomu. že se vandalství pro.jevu.je í u nedospěľců. byľy občané

požádání o pomoc při .,jejíc:h Uýchově. aby nen1č111 majetek

obce (Uývěsní skříňký poStříkané baruou. rozstřelování

žárovek Ueře.jného osvětľení. atd.)

- Občané byľy Informováni o hladkém průběhu a zajištění

úspěšného zpracování Uýs1edku dvouko1ových senátních voleb ve

volebním okrsku č. 30 - Kladno.

,

- Vzhledem k tomu. že školní dětí

různé Školy V okolí 1 u Praze.

př1spívat těmto školám na úhradu

spojených s provozem škoľ. Tato
110 000.- Kč.

z naší obce nayštěvují

musí obec podle zákona

ne1nvestíčních nákladů

suma přesahuje ročně



- vývoj v autobusoué dopravě

Vzhledem k tomu. že po dlouhých .iednánľch se společným ús11ľm

obcí Hoľub1ce. Tursko. Veľké Příľepy. Statenľce a Horoměřľce

podař11o prosadit zahájení prouozu nové Integrované 1ľnky
autobusoué dopr"auy č. 316 Dejv1cká - Holubice dojde v blízké

budoucnosti 1 ke změně tr"asy a ..jízdního řádu JAnky č. 356

Dejv1cká - Cer"ný Vůl. Změna bude spočívat u tom. že konečná

stanice 11nky č. 356 bude ue Staten1cích. současně dojde k

úpravě .jízdního řádu tak. aby .ješdtě lépe uyhovova1 potřebám

cestujících. Současně byľa přednesena Informace. že k

za.i1štěn1 potřebných podmínek pro provoz těchto 11nek byly ,

vynaľoženy nákľady 252 789.- KČ. Za úhradu vlastních ztrát

prouozu 11nky č. 356 bylo zaplaceno 101 OOO,- KČ. Tato částka

byľa uhrazena ze státního příspěvku na dopravní obslužnost.

Pro budoucnost př1sľíb11a fa Commate1. že př1spěje na úhradu

ztrát 40 OOO.- KČ za rok.

- Yýstavba RD firmou H-systém

V této Část1 jednání přednesl Ing. Kopinec vyčerpáuající

vysvětlení o připravované výstavbě RD a h1auně o př1pr"avované

výstavbě Infrastrukturních sítí (kanalizace. p1yri). Pří

.jednání byľy předneseny rámcově Informace q finanční

náročnosti přípo,Íení jednot11vých médií k rodinným domkům u

h1stor"íckých částech obce s upozor"něním. že aktuálnost

př1pojení objektů u bezprostřední b1ízkost1 budouariých

hlavních řádů je JIŽ v blízké budoucnosti. neboť funkčnost

těchto řádů je podmínkou k zahá.jení Uýstauby bytů firmou

H-systém. Současně byľy Uysvětľeny některé náľež1tost1

spojené s napo,ÍenÍm domů na tyto sítě. (poloha odboček.

uýstavba šachet. atd.)

- Po Informací z Jednání zástupců obcí, .Í1chž se

bezprostředně dotýká provoz Ruzyňského letiště a jeho dopady

na obce a žIvotní prostředí našeho regionu, které se konalo

17. 12. 1996 v Host1u1cí OZ souhlasí se vstupem naší obce do

"Sdružení obci post1žených provozem 1et1št'ě Praha - Ruzyně"

(všemi hlasy přítomných zastupitelů).
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- Líkv1dace domovních odpadů

OZ pr"ojedna1o otázku 11ku1dace TDCJ
a současně upozor'nľl.o

přítomné občany na nutnost dodržouání kázně
v této oblasti.

uzhľedem k tomu, že obecní skládka ,je ..11ž od
31. 7. 1996

uzavřena. Vš1chn1 občané bji11 upozorněni a bude tak opětně

provedeno 1 uyhľáškou, že .jed1ný způsob 11kuľdace TDO u naší

obci jsou popelnice a je.j1ch prau1dejmý oduoz
podnlkem

Pr·ažské sIužby, a. s. Cena za prav1deíný oduoz ,iedné popelnice

zůstává pro občany nezměněna a ČIM 650.- Kč. Obec každou
pop€Lnľc1 dotuje příspěvkem 250.- KČ.

Ouěřovate1é zápisu : m. pokorný

M. Lukáš
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Zapsala : j . Dobiášová
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Prezenční li8tina
.3 obce Statenice,
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z veřejného zasedání Obecního zmtupiteľstva
konaného dne 22.ledna 1997


